

Complete Streets Sitewalk

Walk around Chinatown and make your voice heard about what street design elements are most important to you! Our group will walk around 8th, 9th, 10th, Webster and Harrison streets to identify the street improvement elements most needed as a part of the Chinatown Complete Streets Plan. Please bring sun protection, comfortable walking shoes, your water bottle, and your opinions about what our streets need. Light refreshments will be provided.



Saturday, June 24, 10am-11:30am
Meet at Pacific Renaissance Fountain
(388 9th St, Oakland)

Sign up: through eventbrite QR code, or email
rrobichaud@ebaldc.org or call/text: 510-519-8985



完整的街道站点步道

在唐人街漫步，让你的声音听到哪些街道设计元素对你来说最重要！我们的团队将在8th，9th，10th，Webster和Harrison街道周围走动，以确定作为唐人街完整街道计划的一部分最需要的街道改善元素。请带上防晒霜，舒适的步行鞋，水瓶以及您对我们街道需求的看法。将提供茶点。



**6月24日星期六，上午10点至11:30
在Pacific Renaissance Fountain
(388 9th St, Oakland) 集合**

注册：通过活动二维码或电子邮件
rrobichaud@ebaldc.org 或致电/短信：510-519-8985

